
                                    ŠKOLSKÁ RADA 31. 8. 2020 
 
 
Přítomni:    Mgr. Soňa Koutníková, Mgr. Alžběta Suchanová, PadDr. Martin Sekal, 
Jiří Komrska,  Renata Kuková, Lenka Holubcová 
 
Host: Mgr. Eva Čuříková – ředitelka školy 
 
 
Program:      
Projednání změny ve školním vzdělávacím programu 
Diskuse 
 
                      
Školská rada schválila výroční zprávu za školní rok 2019/2020. 
 
- pro: 6, proti: 0, hlasování se zdrželo: 0 
 
Školská rada projednala Dodatek k č. 1 ke Školnímu vzdělávacímu programu 
ZV Moje škola. 
 
 
Diskuse: 
 
Změna ve Školním vzdělávacím programu se týká výuky anglického jazyka, která 
bude probíhat od 2. ročníku. Ruší se tedy Aj jako nepovinný předmět v 1. ročníku. 
Důvodem je, že již není poskytována dotace od MČ Praha 10. 
 
Ředitelka školy informovala ŠR, že kroužky ve školách fungovat budou, pokud to 
nezmění epidemiologická situace. Naplňovat se budou výhradně žáky školy. 
 
Školská rada podpořila parkování na zpevněné nevyužívané ploše u školy. Využitá 
bude pro dojíždějící vyučující. 
 
Přes prázdniny byli učitelé proškoleni pro případ, že by byla znovu běhěm školního 
roku zavedena distanční výuka. Pomáhá i dotace MŠMT na dovybavení počítači tak, 
aby měl každý učitel svůj. 
 
S učiteli bude diskutována možnost zavádění elektronické třídní knihy a elektronické 
žákovské knížky. 
 
 
 
V Praze 31.8. 2020                                        Zapsala Renata Kuková 
 


